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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kívánja-e a kormány visszaadni az 
önkormányzatoknak a korábbi építésügyi hatósági jogköröket, megértve azt, hogy a lakóknak
is ez a javaslata?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2021-es év első hetében szembesülhetett Erzsébetváros lakossága azzal a hírrel, hogy egy 
ötemeletesre tervezett szálloda miatt lebontják azt a házat, amely otthont adott Wichmann Tamás 
kocsmájának is a budapesti Kazinczy utcában. Ez az eset is mutatja, hogy mennyire káros az, hogy 
az önkormányzatok ilyen minimális építésügyi hatósági lehetőségekkel bírnak. A példa rámutat 
arra, hogy milyen lehetetlen helyzetet tud teremteni az, hogy az önkormányzat nem tud semmilyen 
érdemi lépéseket tenni pl. a Wichmann kocsmával kapcsolatban kialakult helyzetben.

E miatt ismét a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Kívánja-e a kormány visszaadni az önkormányzatoknak a korábbi építésügyi hatósági jogköröket, 
megértve azt, hogy a lakóknak is ez a javaslata? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. január 12.

Dr. Oláh Lajos
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